
 

 

                 Gyllefreds Koloniförening 

           

           PROTOKOLL MEDLEMSMÖTE 23-09-17 

1. Rapport från projektgrupperna: Det har skett så mycket tidigare i år, men under sommaren 

har det inte behövts uppdateras eller förnyas så mycket. Rabatter har underhållits, boden 

håller på att fräschas upp med billiga medel, parkeringsplatser har blivit märkta. Ett fint plank 

mot Österås har byggts. Många flitiga medlemmar har hjälpts åt med detta. Ronny har lagt ut 

en ”testplåt” över en brunn i Syrengången för att jämna ut för förbipasserande. Utvärdering 

får ske efter att den har prövats i vardagen. Förfrågan om intresse finns för ”Glöggkväll” vid 

advent gjordes under mötet. Några visade intresse. 

2. Info från kommunen: Det har inte framkommit mer info från kommunen, men Veronica som 

är utsedd att hantera frågan skulle höra av sig efter september. Om det inte sker, kontaktar 

styrelsen henne igen. Föreningen vill också ta del av den brandskyddsöversyn som har gjorts. 

Några av medlemmar berättade att det gjorts en brandskyddkontroll 2015. Medlemmar 

upplever också att kommunens intresse går i cykler, det tas upp i nämnder, men faller ganska 

snart i ”glömska”. 

3. Motionen om en Gyllefredsdag uppkom, men den får diskuteras vidare med de som lämnat in 

den.  

4. Övrigt:  

• De som betalar för parkeringsplats på grusparkeringen bör få en fast plats med 

markering för att vara garanterad plats vid parkering. 

• Påminnelse om att inte tvätta sin bil i området, eftersom kommunen har gått ut med 

att bilar endast ska tvättas på utsatta tvättställen (tvätthall o d). 

• Fråga kom upp om hur det hanteras när man uteblir från städdag, och inte tar annan 

stugas plats eller betalar. Då får denna ”stuga” förslag om andra göromål som 

motsvarar uppgifter på en städdag. Detta tidsbestäms och styrelsen ser till att det 

fullföljs.  

• Några vill ha lördag som städdag. Andra vill ha söndag. Några tycker ena gången 

lördag och nästa gång söndag. Det är något vi kan ta upp på årsmöte för omröstning. 

• Alla är ju överens om att man inte ska parkera längs gräsmattor. Man kan stanna bilen 

för att lasta på eller av, men sedan parkerar man på sin egen parkeringsplats. 

• Förslag kom att det kan göras plats för ytterligare två gästparkeringsplatser. En vid 

Syrengången och en vid Piongången. Då måste gräsmatta avlägsnas.  

• Förare uppmanas att inte svänga runt på Gröningens gräsmatta med sitt fordon om 

man behöver köra in där. Bättre för gräsmattan är att man då backar ut igen.  



• Samtal om hur gästparkeringen används av Rättspsyks personal ibland. Det uppkom 

några förslag, men inget som kändes hållbart. Styrelsen har mandat att sätta böter, 

om fordonen inte flyttas efter uppmaning. 

• Vi pratade om olika sätt för medlemmar att ventilera saker som kommer upp. Det 

finns medlemsmöte, men också dropinträffar, där medlemmar kan diskutera frågor, 

önskemål eller funderingar med några ur styrelsen. Det är välkommet att flera går 

ihop och kommer dit. Man kan också skriva motioner där på plats tillsammans.  

Alla är överens om vikten att få komma till tals och känna sig delaktig. Att man 

upplever att man är i en tillåtande miljö och känner sig lyssnad på. Det främjar det 

goda klimatet på Gyllefred.  

• Det finns en tydlig önskan om att inköp av större saker till föreningen ska 

informeras/redovisas ut till medlemmar på ett tydligare sätt än det som gjorts. 

Kostnad. Motivera syfte.  

• En medlem hade också en önskan om att en i taget talar, så att man kan uppfatta vad 

som sägs. God ton och respekt är värdefullt. 

• Det uppkom fråga om huruvida man kan diskutera eller ej under ett årsmöte. Det 

inkom olika funderingar från medlemmar som sitter i andra styrelser. De kände att 

det behövs ett forum att kunna samtala, undra eller ställa frågor direkt i samband 

med årsmötet, utan att man för den skulle måste besluta något. Styrelsen ska också 

titta på lösningar helt tidstekniskt att agenda inför årsmöte och möjlighet att hinna 

skicka in motion stämmer överens med varandra. 

 

 

Sekreterare för mötet: Catarina Persson 

 


